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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 28. 5. 2024 

 
 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 
 
Datum: 28. 5. 2024 
začátek 18:05 
konec    19:50  
   
Omluven: P. Kotík, L. Křivka   
 
Místostarosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
2) Rozpočtové opatření č. 2/2024 
 

 
Schválení programu 
R. Kovář-vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k dnešnímu programu.    
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání dle předloženého návrhu.       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 01/02/2024 
 

Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
Návrh ověřovatelů zápisu: Š. Čepera, P. Poulík 
Návrh: předseda Roman Kaszper, členové P. Horáček, J. Zechmeister 
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu Štěpána Čeperu a Petera Poulíka a jako 
návrhovou komisi předsedu Romana Kaszpera a členy Petra Horáčka a Jaroslava 
Zechmeistera. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 02/02/2024 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl předseda kontrolního výboru Roman Kaszper. Minulé zasedání 
zastupitelstva proběhlo dne 27. 2. 2024. Zastupitelstvo obce Kobylí schválilo rozpočtové opatření 
č.1/2024. Byly schváleny dotace spolkům, smlouvy byly podepsány, finance převedeny. 
Zastupitelstvo schválilo přijetí úvěru od ČS a.s. k nákupu pozemků u cesty K Vrbici. Byl schválen 
prodej pozemku p.č. 4742/136, smlouva byla podepsána a převod proběhl na Katastrálním úřadu 
v Hustopečích. Byl schválen prodej nového pozemku p.č. 2217/63, smlouva je připravena 
k podpisu. Byly schváleny nákupy pozemků u silnice K Vrbici, některé smlouvy jsou již podepsány. 
Dále byly přijaty obecně závazné vyhlášky.  
 
Rozpočtové opatření č. 2/2024 
V. Janda-předseda finančního výboru všem přítomným podrobně vysvětlil rozpočtové opatření 
              dle zveřejněné tabulky.  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  

UZ 03/02/2024 
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Investiční akce pro rok 2024 
Dětská ordinace-ordinace byla kompletně zrekonstruována a nově vybavena, po třech měsících  
                            se začalo opět ordinovat v Kobylí 
Komunikace Osvobození-práce probíhají, tato první etapa je bez nové kanalizace 
Betonové kóje TS-je nutné uložení posypového materiálu a soli 
                              -jde o betonové panely a bloky, které jsou variabilní 
Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci výstavby betonových kójí v prostoru před  
nádražím ČD dle předložených rozpočtů v max. výši 890.000Kč včetně DPH, na pozemku  
p. č. 4743/34 a pověřuje radu obce vyhlášením výběrového řízení a výběrem dodavatele       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 04/02/2024 
 
Rekonstrukce kotelny ZŠ-výběrové řízení proběhlo, rekonstrukce proběhne o prázdninách 
Zastupitelstvo obce schvaluje rekonstrukci kotelny v základní škole dle výběrového řízení 
za cenu 1.822.373,70 Kč včetně DPH.  

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 05/02/2024 
 
Rekonstrukce kuchyněk MŠ-nevyhovující hygienické parametry ve stávajících výdejnách a  
                                                kuchyňkách.  
                                                 -proběhne výběrové řízení na stavební práce a vybavení 
Zastupitelstvo obce schvaluje rekonstrukci kuchyněk v mateřské škole dle předložených 
rozpočtů v max. výši 1.400.000Kč včetně DPH a pověřuje radu obce vyhlášením 
výběrového řízení a výběrem dodavatele.  

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 06/02/2024 
 
Fotovoltaika na obecních budovách-je vypsán dotační titul ve výši 70% 
         -škola, školka, penzion, obecní úřad 
         -celkové pořizovací náklady 4mil. Kč bez DPH 
         -délka realizace až 3 roky, v případě získání dotace  
                                                                bude probíhat postupně 
Zastupitelstvo obce pověřuje radu obce pověřuje radu obce k přípravě žádosti o dotaci a 
realizací FVE na vybraných obecních budovách do max. částky 5mil. Kč včetně DPH.    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 07/02/2024 
 
Veřejné osvětlení-podána žádost o dotaci 
                              -v červnu proběhne výběrové řízení na dodavatele 
                                          
Podlaha sokolovny-nutná rekonstrukce povrchu parket 
                                 -vysoké náklady na udržování současného stavu povrchu 
            -bude probíhat v červenci 
Zastupitelstvo obce pověřuje radu obce k zajištění provedení rekonstrukce podlahy 
v sokolovně na základě provedeného poptávkového řízení v max. ceně 220.000Kč včetně 
DPH.  

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 08/02/2024 
 
Modernizace učeben ZŠ-kuchyňka, dílny, učebna přírodovědná 
         -dotace ve výši 95% 
                                         -proběhne výběrové řízení 
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Různé: 
R. Kovář-všechny přítomné informoval o statistice z Policie ČR o zvýšené trestné činnosti v obci.  
              -převládá trestná činnost majetková (krádeže, vloupání), používání návykových látek i 
              trestná činnost v kyberprostoru (neoprávněné výběry z účtů).  
Š. Čepera-vznesl dotaz, zda někdo přebral hotové dílo pokládky optického kabelu Internet4you 
Milena Čejková-uvedla, že místo přemýšlení nad zelenou střechou obecního úřadu, by bylo dobré 

přemýšlet nad opravou pěší zóny v ulici Dvorce, kde se chodí hodně do školy i 
k lékařům. 

                   -architekti chtěli při rekonstrukci obecního úřadu dodržet architekturu té doby, tak 
vznesla dotaz, jestli se to týká i záhonů růží, které byly vyklučeny 

P. Novák-ve zpravodaji byla pouze vizualizace rekonstrukce obecního úřadu, ale bylo rozhodnuto 
pro sedlovou střechu. Prostor kolem budovy se zatím neřešil. 

Milena Čejková-myslí si, že ve zpravodaji by mělo být více informací o investičních akcích. Ceny 
projektu, vícepráce i konečná suma. Myslí si, že projekt na dětskou ordinaci byl 
zbytečně vysoký. 

R. Herůfek-v ordinaci proběhla kompletní rekonstrukce od podlahy po strop, jednalo se o 90m2, 
                   na obecním úřadě je projekt k nahlédnutí  
P. Novák-komunikace ve Dvorcích by se měla opravit v době, kdy se bude asfaltovat dolní část  
                komunikace Osvobození, pravděpodobně v září.  
R. Kovář-vznesl dotaz, zda má ještě někdo připomínky a ukončil veřejné jednání zastupitelstva. 
  
 
 
 
 
 
 
 

                 

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Štěpán Čepera ........................................... 

 

 Peter Poulík ............................................ 

 

Místostarosta: 
 

Radek Kovář ............................................ 

 


